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Tomko: 

Interpelácia je na šéfa mestskej polície. Chcel by som sa ho spýtať ohľadom mestského parku, 

či by sa nedala nainštalovať jedna kamera na nočné videnie na vodnú plochu v parku, ten náš 

rybníček. Máme totiž tušenie, že v nočných hodinách, najmä v tých nočných jednej, druhej 

nad ránom tam chodia pytliačiť a keď som sa informoval, že je to na kamere, samozrejme mi 

bolo povedané, že kamery nemajú nočné videnie. Či by sa nedala aspoň jedna kamera 

takýmto spôsobom nainštalovať.  

 

Mgr. Cabada: 

Všetky kamery, ktoré sú v parku, majú čiastočne aj nočné videnie, len momentálne kamera, 

ktorá je pri kríži, je to síce otočná kamera, ale je nastavená smerom k tej lúčke, lebo tam 

dochádzalo k narušeniu verejného poriadku. Ale nemal som informáciu o tom, že sa tam 

pytliači, takže dám pokyn aby sa tá kamera otočila smerom na rybník a žeby sme to 

monitorovali. 

 

Tomko: 

Má nočné videnie tá kamera, nemá? 

 

PhDr. Čižmár: 

Má čiastočne. 

 

Mgr. Cabada: 

Čiastočne. Nevidno tam, nevieme stotožniť osobu podľa tváre, ale v prípade, že by sme videli, 

že tam dakto je, tak vieme zasiahnuť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

MsP 


